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Sněmovní výbor navrhl přidat miliardu vysokým školám

Praha 25. listopadu 2010
Sněmovní školský výbor dnes navrhl přidat do rozpočtu školství na příští rok miliardu korun vysokým školám. Podle
vládního návrhu má ministerstvo školství hospodařit s částkou 126,1 miliardy korun. Letos mělo schválený rozpočet
125,2 miliardy korun.
Navýšení rozpočtu pro příští rok navrhl Ivan Ohlídal (ČSSD). Částku pro veřejné vysoké školy pokládá za největší
problém návrhu. "Tam je obrovský deficit na vzdělávací činnost, ve srovnání s letoškem má být nižší o 2,3 miliardy
korun," řekl ČTK Ohlídal.
Podle něho by hrozilo, že veřejné vysoké školy by nebyly schopny zajistit kvalitu výuky, musely by zřejmě propouštět,
zbavovat se studentů, případně dokonce přerušit výuku. Jeho návrh na přidání miliardy na úkor vládní rozpočtové rezervy
podpořil výbor jednomyslně, tedy i koaliční poslanci, uvedl Ohlídal.
Ministr školství Josef Dobeš (VV) nechtěl na zprávu o návrhu poslanců reagovat, byl však viditelně potěšen. Spolu s
rektory totiž už několik týdnů hledá řešení, jak schodek v rozpočtu vysokých škol snížit. Jeden z nápadů bylo i zavedení
zápisného, to ale rektoři nepodpořili. "Univerzita Karlova vítá návrh školského výboru a doufá, že tento návrh podpoří
i sněmovna jako celek," komentoval návrh rektor UK Václav Hampl.
Návrh na navýšení kapitoly školství bude ještě posuzovat sněmovní rozpočtový výbor. "I kdyby to zamítl, tentýž návrh
přednesu při druhém čtení návrhu rozpočtu," dodal Ohlídal.
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